
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr LV/2023 

LV Sesja w dniu 18 maja 2023  

Obrady rozpoczęto 18 maja 2023 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:26 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Katarzyna Jóźwiak 

7. Beata Kmito 

8. Jarosław Kopyciński 

9. Justyna Korybska 

10. Agnieszka Kościelska 

11. Anna Maciuszonek 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary, 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary, 

3. Karolina Przygoda – mecenas. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył LV obrady Sesji Rady Miejskiej, witając 

wszystkich zebranych. W obecnym momencie obecnych było 11 Radnych, co stanowi 

kworum do podejmowania prawomocnych uchwał 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmieniająca uchwałę nr LIV/370/2023 z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie likwidacji 

Szkoły Podstawowej w Błudowie.  

 



Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę nr LIV/370/2023 z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie likwidacji Szkoły 

Podstawowej w Błudowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, 

Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska 

 

4. Sprawy różne. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy sprawa z likwidacją szkoły jest zamknięta, czy 

prowadzone były rozmowy z pracownikami. 

 

Pani Burmistrz omówiła, przygotowania do likwidacji szkoły w Błudowie, rozmowy z 

rodzicami i nauczycielami. Powiedziała, że kolejne rozmowy z nauczycielami będą 

prowadzone po zakończeniu egzaminów. 

 

Pani Regina Chabros-Dusza zapytała, co się dzieje w Gminie. 

 

Pani Burmistrz omówiła najnowsze gminne inwestycje. 

 

Pani Regina Chabros-Dusza zapytała, co z firmą prowadzącą wycinkę zakrzaczeń. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że firma doprowadza tereny po wycince zakrzaczeń do 

porządku.  

Poinformowała, że trwają rozmowy z firmą, która chce postawić farmę fotowoltaiczną na 

terenie naszej gminy,  

 

Pani Sekretarz poinformowała o koncercie w Ośrodku Kultury w najbliższą niedzielę o godz. 

16:00, będzie to ostatni koncert w starej sali kina. Sala kina będzie remontowana. 

  

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał o drogę powiatową w stronę Podgórza, czy nie dałoby rady 

wyrównać pobocza. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że z informacji od Starosty Elbląskiego wie, że wykonuje się 

projekt poszerzenia tej drogi. Powiedziała, że w tym roku będzie wykonana nakładka przez 

Kurowo Braniewskie. Omówiła zrealizowane inwestycje drogowe w ostatnim czasie.  

 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy można zrobić coś, by Młynary nie były takie 

zakorkowane w sobotę. 

 



Pani Burmistrz powiedziała, że nie ma możliwości wybudowania większej ilości parkingów 

w Młynarach. Biedronka, która jest w budowie trochę rozładuje korki w centrum Młynar.  

 

Pani Burmistrz omówiła temat budowy marketów w Młynarach. 

 

Pani Regina Chabros-Dusza powiedziała, że obecna kadencja jest najbardziej inwestycyjna 

spośród dotychczasowych kadencji.  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że pozyskać dofinansowanie w obecnych czasach nie jest trudne, 

ale trudne jest realizowanie tych projektów w trudnie ekonomicznie czasach. Ceny usług i 

towarów są bardzo windowane dla JST. 

5. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady LV nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Młynarach. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

/-/ Karol Jóźwiak 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Młynarach 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


